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重要提示  

 

東亞銀行提提你  –「開戶咪俾錢中介」  

東亞銀行提醒客戶及公眾人士，切勿透過中介機構開立銀行戶口，本行沒有授權任何第三

方中介機構協助客戶開立銀行戶口及向客戶收取費用，透過中介機構不能縮短客戶開立銀

行戶口的時間和增加成功率，客戶亦不應將個人資料透露給任何此類中介機構，以免被不

法分子利用或作其他非法用途。  客戶如有需要可以直接聯絡本行辦理開戶。  

如有查詢，請致電客戶服務熱線 (852) 2211 1333。 

 

 

 

Important Tips 

 

The Bank of East Asia, Limited ("BEA") would like to remind you: “Don’t pay any intermediaries 
for account opening.” 

BEA would like to remind customers and general public not to open bank account via any 
intermediaries, our Bank has not authorised any third party intermediaries to assist customer to 
open a bank account and collect fee from customer, engaging such intermediaries cannot help 
customer to open bank account with a shortened processing time or increased successful rate.  
Also, customer should not disclose any personal information to this kind of intermediaries, as 
they may be exploited and manipulated by criminals for unlawful purposes. Customer can 
contact our Bank directly for account opening issue. 

For enquiry, please contact our Customer Service Hotline on (852) 2211 1333. 
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重要提示 

 

东亚银行提提你 –「开户咪俾钱中介」 

东亚银行提醒客户及公众人士，切勿透过中介机构开立银行户口，本行没有授权任何第三

方中介机构协助客户开立银行户口及向客户收取费用，透过中介机构不能缩短客户开立银

行户口的时间和增加成功率，客户亦不应将个人资料透露给任何此类中介机构，以免被不

法分子利用或作其他非法用途。 客户如有需要可以直接联络本行办理开户。 

如有查询，请致电客户服务热线（852）2211 1333。 


